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Beste leden van de auditcommissie, 

 

In artikel 6, lid 2 onder i van de Verordening op de auditcommissie 2015 is bepaald dat de 

auditcommissie het afstemmingsplatform is m.b.t. de voorgenomen onderzoeken door de 

accountant, de rekenkamercommissie en het college. De intentie van dit artikel is om te 

voorkomen dat onderzoeken niet dubbel worden gedaan. 

Bij het vaststellen van het onderzoeksprogramma van de rekenkamercommissie heeft de 

secretaris van deze commissie rekening gehouden met de voorgenomen onderzoeken van het 

college en de accountant. Voor de volledigheid treft u hier onder het overzicht aan. 

 

 

College 

Op grond van artikel 213a van de Gemeentewet verricht het college periodiek onderzoek naar 

de doelmatigheid en de doeltreffendheid van het door hem gevoerde bestuur. In 2020 is het 

onderwerp Lean. Als volgt opgenomen in de begroting 2020: De organisatie is nu 6 jaar bezig 

met Lean. We willen onderzoeken wat we in die tijd hebben gedaan en welke resultaten dit 

intern en extern heeft opgeleverd. We willen vaststellen waar we nu staan en waar we nu naar 

toe willen. Voor 2021 is gekozen voor een onderzoek naar het inkoop- en aanbestedingsbeleid. 

De zorginkoop valt buiten de scope van dit onderzoek, want dat wordt regionaal gedaan. 

 

 

Rekenkamercommissie 

De rekenkamercommissie is in 2019 gestart met de onderzoeken “DoeMee onderzoek VN-

verdrag Handicap” en “GGD Noord Holland Noord”. Eind 2019 is tevens gestart met het 

onderzoek “Evaluatie woningbouwprogramma”. Het DoeMee onderzoek VN-verdrag Handicap 

zou al eerder dit jaar behandeld worden in een Oordeelsvormende vergadering en in de raad. 

Helaas werden we toen met zijn allen geconfronteerd met Corona. De wens was om dit rapport 

te behandelen zodra we weer fysiek bij elkaar konden komen. Dit zal nu gebeuren op 7 oktober 

2020. Ook het rapport over de GGD NHN staat dan geagendeerd. 

Inmiddels is het rapport Evaluatie woningbouwprogramma voor ambtelijk wederhoor 

aangeboden aan de organisatie. 

 

Na een inventarisatie van mogelijke onderzoeksonderwerpen is gekozen voor een onderzoek 

naar de schuldhulpverlening. Dit onderwerp is meerdere malen door fractievoorzitters naar voren 

gebracht. Binnenkort heeft de rekenkamercommissie gesprekken met een aantal 

onderzoeksbureaus welke een offerte hebben uitgebracht. De bedoeling is om dit onderzoek in 

de loop van oktober te laten starten. 
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Accountant 

De accountant heeft naast de jaarrekening, inclusief interim rapportage, geen extra 

onderzoeken gepland in 2020. 

 

Voorgesteld wordt deze memo voor kennisgeving aan te nemen. 

 

Marielle Teijema (Ambtelijk secretaris rekenkamercommissie) 

 


